
Zápis schůze třídních důvěrníků SRPDŠ 

ZŠ a MŠ Dobrá Voda u Č. Budějovic 

dne 15. dubna 2019  

 

Přítomni: 

Pavla Bergmannová, 1.A 
Helena Frantová, 1.B 
Eva Bartošová, 2.A 
Kateřina Bezemková, 2. B 
Angelika Cerenina (zástup), 3.A  
Hana Dušáková, 3.B 

Petr Hanzal (zástup), 5.A 
Markéta Sudová, 5.B 
Karel Mika, 6.A 
Kateřina Bartáková, 7. 
Michal Beredzas, 8.A  
Petra Říhová, 9. 

 

 

Omluveni: Jan Brzák, Lucie Brzáková, Vendula Procházková, Martina Haberlová, 4. tř. 
(ukončila činnost, není náhradník), Stanislav Augustin, Miloslav Mach 

Dále přítomny: Lenka Scheinpflugová, ředitelka školy, Miriam Kubů, zástupkyně ředitelky 
školy 

 

Paní ředitelka Scheinpflugová informovala rodiče o několika bodech: 

 
1. Hřiště pro družinu je dokončeno včetně bezpečného oplocení. 

2. Po desinfekci školní dílny včetně sanace omítky bude postupně pokračovat její vybavování. 

3. Ve všech třídách jsou již staré křídové tabule nahrazeny novými lakovanými tabulemi, na 
které se píše fixy. 

4. Zvonky do družin s kamerovým systémem jsou již zapojeny u vchodu od parkoviště. Je třeba 
počítat s prodlevou, po zazvonění vyčkat. 

5. Paní ředitelka požádala, aby rodiče nevstupovali do školy, pokud k tomu není mimořádný 
důvod. Obzvláště si nepřeje, aby rodiče vstupovali s kočárky a se psy. 

6. Po začátku vyučování v 8:00 hodin je pro vstup do školy potřeba využít buď hlavní vchod od 
ulice Na Vyhlídce a nebo vchod od parkoviště. Družinový vchod neslouží v tomto čase pro 
vstup do školy. 

7. Proběhl zápis do první třídy. Budou otevřeny dvě třídy po 25 dětech. 

8. Chystá se změna ŠVP. OD 1. září se budou děti již od první třídy učit anglický jazyk, pro žáky 
druhého stupně bude připravena širší nabídka povinně volitelných předmětů. 

9. Paní ředitelka požádala o součinnost při nákupu pracovních sešitů. Rozpočet školy neumož-
ňuje pořizovat pracovní sešity v dostatečném množství, proto paní ředitelka prosí rodiče, aby 
na pořizování sešitů přispěli.  

 

 



Diskuse:  
  
V souvislosti se změnou ŠVP a organizací nákupů pracovních sešitů rodiče zmínili nespokoje-
nost s používáním pracovních sešitů vydavatelství Fraus. Některé učební materiály tohoto vy-
davatelství jsou uspořádány nevyhovujícím způsobem, děti přeskakují bez hlubšího smyslu a 
návaznosti mezi různými tématy. 

  
Dále se přihlásila třídní důvěrnice za 1.B a promluvila o těžkostech, které doprovází jejich třídní 
kolektiv. Z důvodu dlouhodobé nemoci třídní učitelky docházelo ke střídání učitelek, což mělo 
vliv na atmosféru ve třídě. Děti si od počátku školní docházky nevytvořily mezi sebou vazby 
tak, jak to je žádoucí. Stávající učitelka je opět pouze záskok (nemá pracovní smlouvu na dobu 
neurčitou), což se dle rodičů promítá také v kvalitě výuky. Rodiče by si velmi přáli, aby jejich 
děti od druhé třídy vedla zkušená a zejména stabilní paní učitelka, která by byla schopna dě-
tem nastavit pravidla pro fungování ve třídě a ve škole.  

Paní ředitelka sdělila, že tuto situaci chce řešit. 

V současné situaci však nemůže přijmout jinou učitelku na dobu neurčitou. 

Paní Sudová požádala rodiče (zejména žáků prvního stupně), aby svým dětem vysvětlili, že v 
jídelně dostanou oběd i ty děti, které zapomenou doma čip. Nemusí v takovém případě zůstat 
hlady, situaci lze řešit dohodou s kuchařkami, družinovým dětem eventuelně pomohou paní 
družinářky. 
Dále požádala důvěrníky, aby apelovali na rodiče a požádali ty, kteří z nějakého důvodu opo-
mněli zaslat příspěvek do rozpočtu SRPDŠ, aby tak případně učinili. Příspěvek lze vzhledem 
k přechodu na elektronické bankovnictví zaslat kdykoli v průběhu roku (www.srdpsdv.eu). 
Oproti loňskému roku se zůstatek na účtu snížil o cca 22,5 tis. Kč. 
V diskusi zaznělo, že je možné, že někteří prvostupňoví rodiče nevidí výrazný smysl v přispívání 
do rozpočtu SRPDŠ. Budeme se snažit povzbudit prvostupňové rodiče a učitelky, aby také při-
cházeli s nápady, jak lze se shromážděnými penězi nakládat. 
 

 

 

Zapsala: P. Bergmannová   Schválila: M. Sudová 


